



CAPP-CANADA

Centesimus Annus Pro Pontifice - Canada

www.cappcanada.ca

Transforming our Society through Catholic Social Doctrine



Launch Promotion Guide for CAPP-Canada Virtual Launch

September 17, 2022, 1-3 pm ET

This launch promotion package has been prepared to make it easier for you to share our invitation on your websites, virtual event calendars, facebook and other social media sites, newsletters, blogs, etc., as well as in personalized emails, etc.

Download the full launch promotion package, including this guide at:

<https://drive.google.com/drive/folders/1FV7mwUXgAmA5LGn9TCOOdNwmzis03PJx?usp=sharing>

- Launch promotion guide (pdf)
- Guide de promotion du lancement (pdf)
- Invitation letter from CAPP-Canada Coordinators (pdf)
- Lettre d'invitation des coordinateurs de CAPP-Canada (pdf)
- Invitation in bullet-point format (pdf)
- Invitation en format de liste à puce (pdf)
- Bilingual poster - affiche bilingue (jpeg & pdf)
- QR code - CAPP-Canada launch/lancement (jpeg)
- Logo - CAPP-Canada (jpeg)
- Launch program (pdf)
- Programme du lancement (pdf)

Website link and contact email (please include these in all announcements):

<https://www.cappcanada.ca/launch> (English)

<https://fr.www.cappcanada.ca/launch> (français)

info@cappcanada.ca

In order to facilitate the sharing of our invitation, we propose to you three announcements of varying lengths, in English and French.

Brief announcement:

Bring your leadership to our mission of transforming Canadian society through Catholic Social Doctrine. Join us September 17 from 1-3 pm ET for the virtual launch of the Canadian chapter of the Vatican-based, lay-run Centesimus Annus Pro Pontifice Foundation, established by Saint John Paul II in 1993. RSVP at <https://www.cappcanada.ca/launch> Contact us at info@cappcanada.ca.

Format bref:

Contribuez par votre leadership à notre mission de transformer la société canadienne par la doctrine sociale catholique. Rejoignez-nous ce 17 septembre de 13h00 à 15h00 HAE pour le lancement virtuel

du chapitre canadien de la Fondation Centesimus Annus Pro Pontifice, basée au Vatican, créée par Saint-Jean-Paul-II en 1993. Prière de réserver au <https://fr.cappcanada.ca/launch> ou contactez-nous à info@cappcanada.ca

Medium announcement:

Bring your leadership, vision and experience to our mission of transforming Canadian society through Catholic Social Doctrine. Join us September 17 from 13:00 to 15:00 for the virtual launch of a Canadian chapter of the Vatican-based, lay-run Centesimus Annus Pro Pontifice Foundation, established by Saint John Paul II in 1993. We are following the example of Catholics from other countries around the world, who have already taken up the CAPP mission and established their own national chapters. Speakers include Anna Maria Tarantola, Chairwoman of the CAPP Foundation; Robert Nalewajek, co-founder of the CAPP-USA chapter; as well as members of our Canadian team, including our ecclesiastical counsellor, Archbishop Christian Lépine of Montreal. For more information and to RSVP go to <https://www.cappcanada.ca/launch>, or contact us at info@cappcanada.ca.

Format moyen

Contribuez par votre leadership, votre vision et votre expérience à notre mission de transformer la société canadienne grâce à la doctrine sociale catholique. Rejoignez-nous le 17 septembre de 13h00 à 15h00 HAE pour le lancement virtuel du chapitre canadien de la Fondation laïque Centesimus Annus Pro Pontifice, basée au Vatican, et créée par saint Jean-Paul II en 1993. Nous suivons l'exemple des catholiques dans plusieurs autres pays du monde, qui ont déjà assumé la mission du CAPP et établi leurs propres chapitres nationaux. Parmi les conférenciers figurent Anna Maria Tarantola, présidente de la Fondation CAPP au Vatican ; Robert Nalewajek, co-fondateur du chapitre CAPP-USA: ainsi que des membres des membres de notre équipe canadienne, dont notre conseiller ecclésiastique, Mgr Christian Lépine, Archevêque de Montréal. Pour plus d'informations et pour confirmer votre présence, rendez vous sur le site : <https://fr.cappcanada.ca/launch> ou contactez-nous à info@cappcanada.ca.

Longer invitation

In 1993 Pope John Paul II challenged lay Catholics through the foundation of Centesimus Annus Pro Pontifice (CAPP) to deepen their knowledge of the Church's Social Doctrine and to apply it in their lives. He encouraged the lay faithful to form their conscience in accordance with the fundamental principles of the Catholic Social Doctrine - dignity of the human person, subsidiarity, and solidarity - that they in turn may advance the Common Good and the spirit and presence of the Gospel throughout society.

Catholics from many countries have taken up this challenge to transform society and CAPP chapters integrated with the Vatican-based foundation have spread around the world.

CAPP-Canada, the Canadian chapter of the Vatican-based foundation, will hold its Virtual launch event on September 17, from 1-3 pm ET. Join us to learn more about our hopes and dreams for Canada and to explore how you could bring your leadership, vision and experience to our mission of transforming Canadian society through Catholic Social Doctrine.

Speakers include Anna Maria Tarantola, Chairwoman of the CAPP Foundation; Robert Nalewajek, co-founder of the CAPP-USA chapter; as well as members of our Canadian team, including our ecclesiastical counsellor, Archbishop Christian Lépine of Montreal.

For more information and to RSVP go to <https://www.cappcanada.ca/launch>, or contact us at info@cappcanada.ca.

Format plus long

En 1993, le pape Jean-Paul II a lancé un défi aux laïcs catholiques à travers la fondation de Centesimus Annus Pro Pontifice (CAPP) à approfondir leur connaissance de la doctrine sociale de l'Église et à l'appliquer dans leur vie. Il a encouragé les fidèles laïcs à former leur conscience conformément aux principes fondamentaux de la doctrine sociale catholique, soit la dignité de la personne humaine, la subsidiarité et la solidarité - afin qu'ils puissent à leur tour faire progresser le Bien Commun et l'esprit et la présence de l'Évangile dans notre société.

Les catholiques de nombreux pays ont déjà relevé ce défi de transformer la société et des chapitres de CAPP se sont répandus dans le monde entier.

CAPP-Canada, la section canadienne de la fondation basée au Vatican, tiendra son événement de lancement virtuel le 17 septembre, de 13 h à 15 h HAE. Joignez-vous à nous pour en savoir plus sur nos espoirs et nos rêves pour le Canada et pour explorer comment vous pourriez apporter votre leadership, votre vision et votre expérience à notre mission de transformer la société canadienne grâce à la doctrine sociale catholique.

Parmi les conférenciers figurent Anna Maria Tarantola, présidente de la Fondation CAPP au Vatican ; Robert Nalewajek, co-fondateur du chapitre CAPP-USA ; ainsi que des membres de notre équipe canadienne, dont notre conseiller ecclésiastique, Mgr Christian Lépine, Archevêque de Montréal.

Pour plus d'informations et pour confirmer votre présence, rendez vous sur le site : <https://fr.cappcanada.ca/launch> ou contactez-nous à info@cappcanada.ca.